
Bestyrelsesberetning for Jazzkanelen 2023 
 

2023 har igen i år været et tilfredsstillende år for foreningen  
 

Vi holder fortsat fokus på vores kerneopgave ved at producere lokalradio 

med fokus på traditionel jazz, swing og vokaljazz. 

 

Vi formår at leve op til kravene for lokalt indhold med dækning at 

begivenheder i kommunen og nabobyerne. Det er med fokus på kultur og 

samfundet generelt. 

 

Vi samarbejder fortsat med f.eks. Fredensborg Smukkest byfest og Jazz i 

Hillerød samt de lokale biblioteker. Bidrager med indhold fra lokale 

foreninger, kulturhuse og frivilligcenteret. 

 

Medarbejderstaben er status quo. Med de faste udsendelser og enkelte gæster 

på besøg til særprogrammer.  

 

Årsskiftet bød dog på en forandring hvor jeg som formand har besluttet at 

trække mig. Både fra bestyrelsen og sendefladen. Dog fortsætter jeg med 

mine forpligtelser for teknisk afvikling og produktion af radioen samt 

Facebook/hjemmeside. 

 

Baggrunden er at jeg fremover skal have mere fokus på mit professionelle 

virke og familie.  Radioen har med tiden fået fyldt for meget i min dagligdag 

og må sætte bremsen i. 

 

Vi har et potentiale sammen med Humleborg hvor vi sammen ville kunne 

gøre os mere toneangivende som lokalt medie og selv om ambitionerne er 

der, er der ikke resurser nok på sigt. Så vi må erkende at potentialet ikke helt 

kan indfries, men vi gør vores bedste. 

 


